
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. gruodžio 18 d. / 2024-12-18 Nr. 04 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. gruodžio 18 d. 18:30 val., S2 A20 

Posėdžio pirmininkas: Ervin Borkovski 

Posėdžio sekretorė: Jovita Bžezinskaja 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas 

2. Bendra informacija 

3. Bendrabučio seniūnų nuostatų naujos redakcijos tvirtinimas 

4. Prioritetinių tikslų tvirtinimas 

5. Centrinio biuro veiklos plano tvirtinimas 

6. Pavasario konferencijų datos 

7. LSS bendradarbiavimo su įmonėmis, veikiančiomis Rusijoje, vertinimo gairės 

8. CB SF 

 
1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA: Bendra informacija 

 

Informacija iš rektorato posėdžio: bus atliekama daug renovacijos darbų: AGAI visas 

pastatas, LJA, 1 lab. korpuso 6 aukštas, 5 bendrabutis, S3 korpuso aplinka, 

amfiteatras, AIf auditorinis korpusas. 

 



 

 
 
 

LSS prezidentas bendrauja su nauja ŠMSM, nauja ministrė kategoriškai sako, kad 

stojimo mokesčio turėtų nebūti. Sausį AM SA prezidentai su vadovais važiuos į 

akademinius pusryčius su ŠMSM 

 

LSS dabar kuria naują strategiją. Prezidentas atsiųs SSGG analizę. 

 

 NUTARTA:   

Situacija pristatyta, įvyko diskusija, papildomų klausimų nėra. 

 

3. SVARSTYTA: Bendrabučio seniūnų nuostatų naujos redakcijos tvirtinimas 

  

Dokumentas buvo pristatytas SARK, tačiau kancleris nori pamatyti nuostatus, kad galėtume 

derėtis dėl nuolaidų. SARV dokumente atliko porą pakeitimų. 

 

10 punktas - nelogiška susitikimus organizuoti kas dvi savaites. Geriau vykdyti du kartus per 

ketvirtį. Pirmininkai pritaria. 

 

23 punktas - tas pats kaip ir 10 punkte. 

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė, FMf SA pirmininkė): Kodėl neįdėtas nuostatų sąvokos 

sutrumpinimas? 

Atsakymas: Nes tai neprivalo būti įdėta į dokumentą. 

Klausimas (Sintija Mikulskytė, Sf SA pirminkė): Kodėl nėra įtrauktas 6 bendrabutis? 

Atsakymas: Nes kai buvo rengtas dokumentas, 6 bendrabutis dar mums nepriklausė. 

 

NUTARTA:   

 

Redakcijos tvirtinimas atidedamas į kitą posėdį, nes reikia pridėti ir 6 bendrabutį, pakoreguoti 

sąvokas. 

 

 



 

 
 
 

4. SVARSTYTA.  Prioritetinių tikslų tvirtinimas 

  

Klausimas (Dagnė Kvietkutė, KIf SA pirmininkė): Naujienlaiškių siuntimas yra per daug 

didelė apkrova laiškais, niekas jų neskaito, išskyrus atstovybės narius. 

Klausimo papildymas (Austėja Krinciūtė, Ef SA pirmininkė): Ar tai bus atskiri 

naujienlaiškiai? Nes pas Ef administracija siunčia studentams naujienlaiškius kiekvieną 

savaitę, pasiklausdami mūsų, ar neturim ko paviešinti. 

Atsakymas: Mes nesiųstume jų kas savaitę ar ne kas mėnesį. Norėtume siųsti kas 1,5 mėnesio, 

kas 2 mėnesius. Jų prasmė - siunčiam centralizuotus naujienlaiškius (kartais atskiroms 

tikslinėms auditorijoms), juose įtraukiam tik tai, kas aktualu studentams (atmintinės, praktikų 

pasiūlymai). FMf 2 iš 3 studentų atidarė naujienlaiškio laišką, rinkos standartas yra apie 

30proc. Skirtumas tarp siuntimo seniūnams ir siuntimo studentams - kad neliktų tarpininkų ir 

informacijos užkirtimo, norim pasiekti kiekvieną studentą per outlook’ą.  

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė, FMf SA pirmininkė): Kaip dėl KLP tęstinumo? Ir narių 

išlaikymo po to, kai jie nėra išrenkami į pareigas? 

Atsakymas: Veiklos plane 3.3.3 potikslyje, 4 uždavinyje turim nusimatę daryti jungtinę KLP. 

 

Klausimas (Rapolas Balna, TIf SA pirmininkas): Dėl kompetencijų tyrimo ir stebėjimo - 

kalbėjau su savo HR, mums atrodo, kad HR nelabai turi kompetencijų įvertinti kitų sričių 

kompetencijas. 

Atsakymas: Vertintų ne HR visų kompetencijas, o HR kartu su koordinatoriais KLP narių 

kompetencijas. 

 

Klausimas (Austėja Krinciūtė, Ef SA pirmininkė): Iniciatyva dėl darbo ir poilsio erdvių nėra 

aktualu visiems fakultetams. 

Atsakymas: Jeigu F SA pasitarus su vadovu nusprendžia, kad tikslas neatitinka poreikių, 

galima išsikelti kitą tikslą.  

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė, FMf SA pirmininkė): Kodėl prioritetiniuose tiksluose nėra 

visų tikslų iš tavo veiklos gairių (3 kreditų problema, bendrabučių studentų atstovavimas). 



 

 
 
 
Atsakymas: Nes kai kuriems tikslams įgyvendinti nėra reikalingi visų fakultetų koordinatoriai, 

užtenka vadovo. 

 

NUTARTA:  

 

Vyksta balsavimas dėl prioritetinių tikslų tvirtinimo. 

 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

 

5. SVARSTYTA: Centrinio biuro veiklos plano tvirtinimas 

 

Prezidentas pristato CB veiklos planą. 

 

NUTARTA:  

 

Vyksta balsavimas dėl centrinio biuro veiklos plano tvirtinimo. 

 

Už: 10 

Prieš: 0 

Susilaiko: 1 

 

 

6. SVARSTYTA: Pavasario konferencijų datos 

 

Prezidentas pristato konferencijų datas. Visuotinę konferenciją siūloma sušaukti kovo 22 d.  

 

 

 



 

 
 
 
Išrinktos datos SA F konferencijoms: 

LJA: kovo 1d. 

AIF: balandžio 7 d. 

SF: balandžio 10 d. 

AGAI: kovo 27 d. 

FMF: kovo 26 d. 

AF: balandžio 3 d. 

TIF: kovo 24 d. 

MF: balandžio 14 d. 

VVF: kovo 31 d. 

EF: balandžio 9 d. 

KIF: balandžio 1 d. 

 

NUTARTA:  

 

Vyksta balsavimas dėl visuotinės konferencijos sušaukimo kovo 22 d. 

 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

Vyksta balsavimas dėl SA F pavasario konferencijų datų tvirtinimo. 

 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

 

 

 



 

 
 
 

7. SVARSTYTA: LSS bendradarbiavimo su įmonėmis, veikiančiomis Rusijoje, 
vertinimo gairės 

 
 
Pirmininkai skaitė gaires, jos vis dar yra rengimo stadijoje, galutinis projektas bus patvirtintas 
sausio 19 d. LSS Tarybos posėdyje.  
 
 
NUTARTA:  

 

Situacija pristatyta, papildomų klausimų nėra. 

 

8. SVARSTYTA: CB SF 
 
Klausimas (Goda Šarauskaitė, VVF SA pirmininkė): Mes kaip SA F pateikiame visas savo SF, 

ar negalėtų ir prezidentas viešinti savo? 

 
Atsakymas: Taip, tikrai galim jeigu matote tame poreikį.  
 
NUTARTA: 

 

CB pradės kelti sąskaitas faktūras į tą patį drive’ą kaip ir SA F. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                         Ervin Borkovski 

 
 
 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)                Jovita Bžezinskaja 



 

 
 
 
 
 
Priedas Nr. 1 
 
Dalyvių ir svečių sąrašas 
 
1. Ervin Borkovski VGTU SA prezidentas 

2. Jovita Bžezinskaja VGTU SA viceprezidentė 

3. Goda Šarauskaitė VGTU SA VVF pirmininkė 

4. Austėja Bernatavičiūtė VGTU SA FMF pirmininkė 

5. Rapolas Balna VGTU SA TIF pirmininkas 

6. Karolina Balkutė VGTU SA AGAI pirmininkė 

7. Paulina Avižienytė VGTU SA AF pirmininkė 

8. Dagnė Kvietkutė VGTU SA KIF pirmininkė 

9. Mantas Jozavitas VGTU SA MF pirmininkas 

10. Sintija Mikulskytė VGTU SA SF pirmininkė 

11. Austėja Krinciūtė VGTU SA EF pirmininkė 

12. Ugnė Kerulytė, VGTU SA AIF pirmininkė 

 

 


